
   František
   Jelínek

Otec tří dětí. Podniká v oblasti  
autoopravárenství nákladních 
vozidel, 47 let, Rabí.

Proč jdu do politiky?

„Politiku musí dělat lidé, kteří 
žijí stejně či podobně jako 
většina v této zemi. Mají ty 
samé obavy, starosti, trápení, 
ale i pocity štěstí a radosti.“

  Ludvík
  Löffelmann

Podnikatel v mezinárodní  
a vnitrostátní automobilové 
dopravě, zaměstává 20 lidí,    
54 let, Rabí.

Proč jdu do politiky?

„Chci, aby se opět vyplatila 
slušnost a dodržování práva, 
aby se neplýtvalo penězi. Mám 
pocit, že v poslední době mají 
navrch lumpové. Proto už 
nechci stav v naší politice jen 
pasivně sledovat.“

   MUDr.
   Roman
   Kolloros

Lékař - kardiolog. Ženatý  
otec dvou dětí, 39 let,  
Klatovy.

Proč jdu do politiky?

„Protože věřím, že politika se 
dá dělat jinak, než kolem sebe 
vidíme. A chci podpořit ty, 
kteří o takovou změnu usilují.“

      Marie
      Lišková

Bývalá učitelka odborných  
předmětů se dnes zabývá 
finančním poradenstvím,         
54 let, Dýšina.

Proč jdu do politiky?

„Dříve jsem se považovala za 
bezmocného pěšáka na šacho-
vnici jiných. Ale změnila jsem 
názor. Chci mít vliv na lepší 
životní podmínky své i našich 
dětí. Současné prostředí života 
v tomto státě je totiž tristní.“

    Jitka
    Fejtová

Podnikatelka z Bukovce.  
Své schopnosti a životní 
zkušenosti chce uplatnit  
ve prospěch společnosti,  
54 let, Bukovec.

Proč jdu do politiky?

„Život v naší zemi je stále 
složitější, bez pravidel. Politika 
se lidem vzdaluje a spíše škodí. 
Jsem přesvědčená, že nyní 
máme šanci špatně vládnoucí 
politiky zcela vytěsnit.“

      Jiří
      Šulc

Aktivní důchodce, bývalý 
starosta obce, 63 let,         
Druztová.

Proč jdu do politiky?

„Chci uplatnit své životní 
zkušenosti. Nutná je osobní i 
trestní zodpovědnost úředníků 
za jejich špatná rozhodnutí. 
Pojďme zastavit opakované 
předávání moci mezi domluve-
nou pravicí a levicí.“

     Mgr.
     Miloš
     Vršecký

Pedagog, zřizovatel a ředitel  
mateřské školy Klubíčko, český 
folklorista, bývalý vedoucí a 
choreograf lidového souboru 
Mladina, 63 let, Plzeň.

Proč jdu do politiky?

„Věřil jsem, že po roce 1989 
bude demokracie a svoboda 
mocnější než administrativa 
a byrokracie. Doufal jsem, že 
stát bude fungovat racionálně, 
vstřícně k lidem, kteří se snaží, 
pracují a jen nenastavují ruce.“

    Mgr.
    Jindra
    Brojová

Bývalá učitelka odborných  
předmětů. Po dvaceti letech 
neváhala odejít ze školství  
a od loňského roku podniká,   
57 let, Mýto.

Proč jdu do politiky?

„Chtěla bych pomoci českému 
školství, které mi stále leží na 
srdci. Mým cílem je, aby co 
nejméně absolventů skončilo 
na úřadu práce.“

KANDIDÁTI ZA PLZEŇSKÝ KRAJ


